
  

 

BEST OF THE MEGACITY CHONGQING  
(No Shopping)   

TC: CHN-GT7CQ 

 8D7N 

DAY 01 SINGAPORE - CHONG QING (MOB) 

Arrived in Chongqing, the professional guide to meet, transfer to Jiefangbei 
Pedestrian Street, Next to Hongya cave, Is one the ancient Chongqing City 
Gate, Transfer hotel for check in.  

DAY 02 CHONGQING – NANCHUAN - JINFOSHAN  

 (Breakfast/Lunch/Dinner) 

After breakfast, drive to Nanchuan, Tour of Jinfoshan (Include two-way cable 
car and eco car) Also known as Golden Mountain is the main peak of the 
Dagu Mountains formed 260 million years ago. This scenic spot has unique 
natural features such as a majestic rock formation and a mysterious and deep 
cave palace. It is awarded the World Natural Heritage in 2014. In the evening, 
you can take a bath at Tianxing Hot Springs (Please bring your swimsuit) 

DAY 03 JINFOSHAN - QIANJIANG 

 (Breakfast/Lunch/Dinner) 

After breakfast, Transfer to Qianjiang, Visit the Qian Jiang Water Scenic Area 
(Fengyu Covered Bridge + Lishui Ancient Town + Puhua Dark River) and check 
into the hotel after dinner. 

DAY 04 QIANJIANG – PENGSHUI - WULONG 

 (Breakfast/Lunch/Dinner) 

After breakfast, take a bus to Qianjiang City Grand Canyon (Include e-co car). 
Afternoons proceed to Wulong, Visit to Tribal of Chiyou Jiuli, Chiyu Jiuli City 
is the largest traditional Miao architectural ethnic group in China. The Chiyu 
Jiuli pillar is one of the world’s tallest pillars and also has the greatest number 
of statues carved on it. The Chiyu Jiuli Palace is among the highest in the 
world and is one of the largest quadrangular buildings around.   

DAY 05 WULONG 

 (Breakfast/Lunch/Dinner) 

After breakfast, visit the Three Natural Bridges, (Including battery car +Econ 
car) A scenic route covering 5 kilometers joining the Sky Dragon Bridge, 
Green Dragon Bridge and Black Dragon Bridge together. This is also where 
director Zhang Yimou filmed the famous movie "Curse of the Golden Flower" 
Next visit to Fairy Mountain forest park (Including mini train) Fairy Mountain 
Forest Park is one of the major scenic spots and belongs to the top ten tourist 

attractions in Chongqing. It is located on the north bank of the Wujiang River 
and is named after a mountain with a peak resembling a fairy dancing.  

DAY 06 WULONG - CHONGQING  

 (Breakfast/Lunch/Dinner) 

After breakfast, proceed to visit Baiheliang Underwater Museum, Is an 
underwater museum built around the White Crane Ridge of Fuling District. 
It is world first underwater museum.  Next visit to Nanbin Road Misty Rain 
Park, Free time at Danzishi Old Street.  

Night time watch the international Circus City large-scale resident an 
acrobatic show—Magic City Extreme Happiness Show (normal seat).  

DAY 07 CHONGQING 

(Breakfast/Lunch/Dinner) 

After breakfast, Visit to Graffiti Art Street, Jiaotong Tea House (with Cup of 
Tea), People”s Great Hall (Outlook) , Chaotian Gate Raffles city. Shibati 
Traditional style area, Next to Hongya cave, Jiefangbei walking street.   

DAY 08 CHONGQING - SINGAPORE 

(Breakfast) 

After breakfast, enjoy your free and easy time before we proceed to the 
airport for the flight back to Singapore.  

 

 Compulsory Tour: Puhua River Cruise, Tianxing Hot Spring, Hot Pot 

Flavour, Nigh Tour, Magic City Show – （RMB550/Person）                     

 In the event of any discrepancy between the English and Chinese 
itineraries, the Chinese version shall prevail. 

 

 

 

 

 

 

 



  

 

           最佳魔幻重庆游 (纯玩团，无购物) 
（重庆/南川/黔江/彭水/武隆/金佛山）  

TC: CHN-GT7CQ 

八天七晚 

第一天 新加坡 - 重庆（飞机餐）  

抵达重庆后，专业导游迎接，送酒店。 

宿：重庆五登酒店或同级（5*） 

第二天 重庆 - 南川 - 金佛山（车程 1.5HRS）         

(早：酒店 / 午：南川风味 / 晚：方竹风味) 

早餐后，上午前往南川，游览金佛山（含缆车上下+环保车），金佛

山又名金山，形成于 2.6 亿年前，金佛山与珠穆朗玛、玛雅文明，

古埃及金字塔同处于神秘北纬 30 度附近，有喀斯特世界自然遗产、

景区具有原始独特的自然风貌，金龟朝阳，绝壁栈道，天星小镇，

晚上可于天星温泉城自由泡汤（已含，请自备泳衣） 

宿：天星两江假日酒店或同级（4*） 

第三天 金佛山 - 黔江  (车程 3HRS) 

(早：酒店 / 午：黔江鸡杂风味 / 晚：酒店) 

早餐后，上午出发前往黔江，游览蒲花暗河（含游船），濯水古镇，

亚洲最大风雨廊桥夜景 

宿：黔江芭茅岛酒店或同级（4*） 

第四天 黔江 - 彭水 - 武隆  (车程 2HRS)     

(早: 酒店 / 午：农家风味 / 晚：三叶土鸡) 

早餐后，游览城市大峡谷（含电瓶车），下午前往武隆，途中游览

蚩尤九黎城。蚩尤九黎城是中国最大的苗族传统建筑群, 晚餐后入

住酒店 

宿：依云度假酒店或同级（5*）    

第五天 武隆   

(早：酒店， 午：农家风味，晚：酒店) 

早餐后，前往游览武隆天坑三桥(含电瓶车+环保车)、景区内游览

路线从崖壁到谷底共５公里，以天龙桥、青龙桥、黑龙桥天生三座

规模庞大，气热磅泊的石拱桥称奇于世，桥平均高两百米以上，桥

面宽约 一百米，有如此庞大的三座天生桥实属国内罕见、世界稀

有，属亚洲最大的天生桥群。张艺谋导演曾在此拍摄了享誉天下的

〝满城尽带黄金甲〞。仙女山国家森林公园(含小火车) ，晚餐后入 

住酒店。 

宿：依云度假酒店或同级（5*） 

第六天 武隆 - 重庆 (车程 3HRS) 

(早：酒店， 午：涪陵风味， 晚：渝派川菜) 

早餐后，游览白鹤梁水下博物馆（含电扶梯）是世界首座水下博物

馆，南滨路烟雨公园，弹子石老街闲逛。 晚上欣赏魔幻之都杂技

秀 (普通座) 

宿：建国铂崒酒店或同级（5*）   

第七天 重庆 

(早：酒店， 午：一品香， 晚：火锅风味) 

游览涂鸦艺术街，交通茶馆（含茶水一杯），大礼堂（外观），来福

士朝天门广场，十八梯民俗风貌区，洪崖洞古建筑群夜景，解放碑

步行街 

宿：建国铂崒酒店或同级（5*）   

第八天 重庆 - 新加坡                                   

(早餐)  

早餐后自由活动，乘车赴重庆江北机场。返回温馨的家，结束愉快

行程 

备注 :- 
 公司保留更改旅行行程、交通安排和住宿的权利，因为出现了无

法预料的变化、天气条件以及疫苗接种旅行通道规定。 
 由于公司无法控制的情况，行程可能会有所变动。 
 如果中文和英文行程有不符合之处，请以中文行程为准。 
 导游全程以中文解说。 
行程不含 
 必须配套：（RMB550/人） 

蒲花暗河游船+天星温泉城+火锅风味+重庆都市夜景+杂技秀 
 司机和导游小费: RMB25 每人每天 
 领队（如果有）：SGD$2 每人每天 
 机场税 
 其他个人消费/签证 


